



REPSOL, SERFOR, AND THE PARQUE DE LAS LEYENDAS ZOO STRENGTHEN THEIR COLLABORATION FOR ANIMAL RESCUE

Lima, February 8, 2022. Repsol has signed an agreement with the National Forestry and Wildlife Service (SERFOR) - through the Forestry and Wildlife Technical Administration of Lima - and with the Board of Trustees of the Parque de las Leyendas Zoo. The objective of this collaboration is to recover, rehabilitate, and reincorporate the animals affected by the oil spill that occurred on January 15 into their habitats, following an evaluation. This agreement formalizes the joint actions carried out since the beginning of the rescue work.

As part of the agreement, Repsol will provide economic and technical assistance to the Parque de las Leyendas Zoo. The company is also building a new animal care center in the zoo's facilities that will have areas for recovery, cleaning, rehabilitation, and shelter for the animals. Repsol is covering the costs of the treatments used to rehabilitate the animals. In addition, the company will install a temporary care center for the animals previously housed in the animal park, since its current veterinary hospital is working with the rescued animals.

In coordination with SERFOR, through the Forestry and Wildlife Technical Administration of Lima, Repsol will also provide 60 specialized personnel to help with the tracking and recovery of the fauna along the affected coastline.

Repsol has contracted Aiuká, a renowned consulting firm specializing in animal rescue, with whom it is coordinating the work in the Parque de las Leyendas. From the Repsol Control Center, Valeria Ruoppolo, director of Aiuká, coordinates the work of the team of veterinarians that Repsol has deployed for the recovery and treatment of animals.

Repsol reiterates its absolute commitment to the rescue and rehabilitation of the fauna affected by the oil spill, and it is closing strategic alliances with the competent authorities to carry out these tasks.



REPSOL, SERFOR Y EL PARQUE DE LAS LEYENDAS REFUERZAN SU COLABORACIÓN PARA EL RESCATE DE ANIMALES

Lima, 8 de febrero del 2022. Repsol ha firmado un acuerdo con el Servicio Nacional Forestal y de Fauna Silvestre (SERFOR) - a través de la Administración Técnica Forestal y de Fauna Silvestre de Lima - y con el Patronato del Parque de las Leyendas. El objetivo de esta colaboración es recuperar, rehabilitar y reincorporar a sus hábitats, previa evaluación, a los animales afectados por el derrame de petróleo ocurrido el pasado 15 de enero. Con este acuerdo, se formaliza la acción conjunta que se viene desarrollando desde el inicio de las labores de rescate.

Como parte del acuerdo, Repsol brindará asistencia económica y técnica al Parque de las Leyendas. Asimismo, está construyendo un nuevo centro de atención de animales en las instalaciones del zoológico, que tendrá áreas de recuperación, limpieza, rehabilitación y albergue de los animales. Repsol asume los gastos de los tratamientos que sirven para la rehabilitación de la fauna. Además, la compañía instalará un centro temporal de atención para aquellos animales que albergaba previamente el parque, ya que en su actual hospital veterinario se encuentra trabajando con los animales rescatados.

En coordinación con SERFOR, a través de la Administración Técnica Forestal y de Fauna Silvestre de Lima, Repsol también apoyará con 60 personas especializadas en las labores de rastreo y recuperación de la fauna en el litoral afectado.

Repsol ha contratado a Aiuká, una reconocida consultora especializada referente en rescate de animales, con quién coordina la actuación en el Parque de las Leyendas. Desde el Centro de Control de Repsol, Valeria Ruoppolo, directora de Aiuká, coordina los trabajos del equipo de veterinarios que Repsol ha desplegado para la recuperación y tratamiento de animales.

Repsol reitera su compromiso absoluto con el rescate y rehabilitación de la fauna afectada por el derrame, y está realizando alianzas estratégicas con las autoridades competentes para llevar a cabo estas labores.